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PROTOKOLL RC 5/2020 

Datum: 2020-07-30 

Plats: Telefonmöte 

 Närvarande: 
(* = beslutande) 

* 
* 
* 

 

Christer Ekevad (CE) - Ordförande 
Magnus Krokström (MK) – Ledamot 
Sune Rundborg (SR) – Ledamot 
Christer Jönsson (CJ) – Adjungerad ledamot 
Daniel Nyman (DN) – Rc-kontakt i FS 

   
 

   

   

 

§ 56 Mötets öppnande 
§ 57 Föregående mötesprotokoll. 
§ 58 Fastställande av mötets dagordning. 
§ 59 Pågående ärenden. 
§ 60 Ekonomi  
§ 61 Inkomna skrivelser 

a) 1800cc 16V 
b) Mazda RX 5 Rc 

c) Brev från Borås. 
d) Västerås utvärdering 

§ 62 Viktigt inför Arvika  
§ 63 Samtal från MDS 

§ 64 Övriga frågor 
§ 65 Nästa möte 
§ 66 Mötets avslutande 
 

§ 56 Mötets öppnande 
Ordföranden hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 57 Föregående mötesprotokoll 
Det upprättade, justerade och publicerade protokollet RC 04/2020 kontrollerades för att se 
att inga bordlagda ärenden eller beslut fanns att överföra till detta möte. Det som inte är 
helt slutfört är testande av däck. 

§ 58 Fastställande av mötets dagordning 
Den i förväg utsända dagordningen för mötet fastställdes. 

§ 59 Pågående ärenden 
Vi har haft möte med alla intressenter inför Arvika. Uppföljningsmöte 200803. 

§ 60 Ekonomi 
Senaste rapport visar på låga kostnader fram till 31/5.  
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§ 61 Inkomna skrivelser 
a) Fråga om 1800 cm3 flerventilare. CE och MK söker mer info hos erfarna byggare. 
b) Fråga om att det går att få dispens för att att bygga Rc-bil på en Mazsa Mx-5. Rcu 
inhämtar mer info i frågan.  
c) Från Borås MK rörande deltävling i back-SM 2021. CE kontaktar frågeställaren.  
d) Västerås utvärdering. Rcu har fått in domarrapport, rapport från tävlingsledare 
Jocke L samt en skrivelse från Erik Wahlqvist. Vi väntar rapport från Raceconsulting 
och Stream Team. Då dessa inkommit kallar CE till eftermöte. 
e) Fråga om att bygga på kombimodell. CE svarar frågeställaren om vad som gäller i 
JSM resp. 2150 då det är olika.  
 

§ 62 Viktigt inför Arvika. 
Det är lite klent med marknadsföringen. CE kollar. 
Vi behöver fixa underlag som ”nuläget i SM”, fortlöpande under tävlingen, till alla 
kommentatorer. 

 
§ 63 Samtal från MDS 

CE fick samtal från MDS. Kent Karlsson varnade för fördyrade motorer om 
däckreglementet för 2400 ändras till ett billigare däck.   
 

§ 64 Övriga frågor 
Rcu har fått fråga om varför det är tillåtet med olika antal mekaniker per 
tävlingsekipage. CE har svarat att begränsningen beror av Corona samt att 
personalbehoven varierar utifrån biltypen.  

§ 65 Nästa möte 
Ordföranden kallar till möte när behov finns. 

§ 66 Mötets avslutande 
Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarade mötet för avslutat. 

 

Protokoll upprättat av: Protokoll justerat av: 

 

___________________________________  ___________________________________ 
Magnus Krokström Christer Ekevad 


